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INTERPELACJA NR 180 

W wyniku działalności związanej z wykonywaniem mandatu radnej, proszę o informację jaki 
jest roczny przychód dzielnicy Targówek z jednego pojemnika na odzież używaną? 
Skąd czterokrotna różnica stawki pomiędzy Urzędem Dzielnicy Targówek a ZON (na 
podstawie odpowiedzi na moją interpelację 180)? 
W jaki sposób ustalane są stawki? 
W jaki sposób weryfikowana jest architektura i estetyka takiego pojemnika? Czy jest opinia 
Wydziału Estetyki i Przestrzeni Publicznej w Biurze Architektury i Planowania 
Przestrzennego? 
Jaki procent dochodów ze zbiórki przeznaczany jest na działalność statutową podmiotu 
zbierającego ubrania? 
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